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2024-08-27 20:00-21:00 Teams 

 

                                                                         

 

Deltagare 
Jenny Westerin   Sammankallande 

Olle Bergman  Ledamot 

Bernt Johansson Ledamot 

Max Larsson  Ledamot 

Mikael Lundblad  Ledamot 

Mikael Norén  Miljösamordnare 

Philip Lund   Koordinator 

 
Gäst 

Pernilla Karlsson SBF 

Frankie Larsen SBF 

1. MÖTETS ÖPPNANDE 
Jenny öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna.  

2. GODKÄNNANDE AV DAGORDNING 
Dagordningen godkändes.  

3. FÖREGÅENDE PROTOKOLL  
Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

4. EKONOMI 
MK inväntar beslut från styrelsen om budget för 2025. Inget övrigt att rapportera 
gällande årets budget.  
 

5. UPPFÖLJNING AV MILJÖHANDLINGSPLAN/AGENDA 
MK gick igenom punkterna i arbetstavlan och följde upp det som genomförts sedan 
föregående möte. Philip och Mikael N har gått igenom listan innan mötet och justerat 
slutdatum för ärenden som behöver mer tid.   
 

6. MILJÖUTBILDNING IUP 
MK gick igenom förslaget igen som Mikael N och Pernilla tagit fram för 
utbildningsstrukturen. Mikael och Jenny ska boka in ett möte med ordförande och GS för 
att diskutera MK:s framtida inriktning och avvaktar med vidare arbete med 
utbildningsstrukturen. Ambitionen är att diskutera utbildning med distrikten och 
sektionerna vid miljöforum i oktober.  

 
7. KOMMUNIKATIONSPLAN 

Kommunikationsrutinen kvarstår enligt tidigare där Mikael N och Philip har avstämning 
inför sista fredagen varje månad. Aktuellt nu är att kommunicera och påminna om 
deltagande vid webbinariet den 3 september samt miljöforum i oktober.   
 

8. MILJÖFORUM 
MK gick igenom utkastet för programmet som Mikael N tagit fram. MK godkände 
programmet efter några mindre justeringar. Jenny skickar och frågar ordförande Jonas 
om deltagande vid forumet.  

 
MK beslutar att ha möte på fredagen innan forumet tillsammans med SBF.  
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9. ELRACING & HÅLLBARA BRÄNSLEN 
Mikael L rapporterade om det fortgående internationella arbetet med elklasser inom båt.  
Bernt påminde om de säkerhetförskrifter som finns på Svemos hemsida för arrangörer 
gällande el-fordon. 
 
Mikael N lyfte även förslag till MK om att göra klimatberäkningar på större evenemang. 
MK ställer sig positiva till förslaget.    
 

10. ÖVRIGA FRÅGOR 
 
10.1. MÖTE MED DISTRIKTENS MILJÖANSVARIGA  

MK föreslår att bjuda in distriktens miljöansvariga till ett digitalt möte den 12 
november kl. 19:00. Ambitionen är att skapa en tätare kontakt och erfarenhetsutbyte 
mellan distrikten samt involvera distriktens miljöansvarige mer i miljöarbetet. Philip 
skissar på en inbjudan och skickar utkast till MK.  
 

10.2. MILJÖCERTIFIERINGSBLANKETT 
MK tog del av utkast på kompletteringar i miljöcertifieringsblanketten gällande 

utbildning och minskad energiförbrukning. Mindre justeringar gjordes och Mikael N 

återkommer med nytt utkast till MK och SBF för beslut.  

 

10.3. NAMNBYTE MILJÖKOMMITTÉN  
Jenny har haft kontakt med Anja inför styrelsens möte om kommitténs namnbyte till 
Hållbarhetskommittén. Styrelsen efterfrågan mer information innan beslut om 
namnbyte kan fattas. Jenny följer upp frågan framåt med styrelsen.  

 
11. NÄSTA MÖTE/MÖTETS AVSLUTNING 

Tisdag 24 september kl. 20:00  
 
Jenny avslutade mötet och tackade deltagarna.  
 
 
Vid protokollet   Justerare 
Philip Lund   Jenny Westerin 
2024-08-27   2024-09-10 


